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Het college wordt gevraagd om de volgende vraag schriftelijk te beantwoorden:

Wij willen u vragen de inspraaktermijn op te schorten inzake bovengenoemd onderwerp.

Op 15 december 2020 heeft u besloten om het ontwerp bestemmingsplan verbindingsweg Milsbeek ter 
inzage te leggen. Vanwege de kerstvakantie biedt u de mogelijkheid om uitsluitend op verzoek vooraf 
de 6-weken termijn met 2 weken te verlengen.

Voorafgaande aan uw collegebesluit heeft de regering besloten om een strenge lock-down af te 
kondigen. Van 15 december 2020 tot minimaal 19 januari 2021. In deze periode moeten mensen thuis 
werken en live-bijeenkomsten met meerdere mensen zijn verboden. 

Het gaat om een besluit waarbij een 19-tal vaak lijvige bijlagen zijn opgenomen. Het gaat om 
rapportages over milieu, archeologie, geluid, stikstof. Er zijn diverse specialistische bureau’s aan de 
slag geweest om invulling te geven aan de opgave die uw college geformuleerd heeft. In totaal zijn er 
dik 500 pagina’s geproduceerd waarbij voor de beoordeling veel technische kennis vereist is. De 
meeste belanghebbenden zijn niet zodanig deskundig om de onderwerpen te beoordelen. Inwoners zijn 
afhankelijk van extern advies. Er is een belangengroepering die thans niet bij elkaar kan komen 
vanwege de corona-maatregelen. U geeft zelf aan zich niets aan te trekken van de huidige 
Coronacrisis: u wilt de vaart er inhouden (informatie uit uw raadsinformatiebrief).

Wij verzoeken u vriendelijk om de procedure op te schorten voor de start van 24 december 2020 en op 
een later tijdstip daarmee alsnog te starten.

Uw haastige spoed levert een situatie op die naar onze mening schuurt tegen de grondbeginselen van 
een rechtsstaat. Er is geen doorslaggevend belang om de procedure thans te starten. Er ontstaat geen 
grote vertraging indien de inspraakprocedure opgestart wordt na de lock-down.



Afsluitend
Er is een lange voorgeschiedenis rondom de weg en er zijn vele belanghebbenden. Er is sprake van 
een maatschappelijk gevoelig en omstreden onderwerp. De nieuwe weg heeft een grote impact op de 
bevolking, het cultuurlandschap en het milieu. 

Uw college is tegelijkertijd initiatiefnemer en bevoegd gezag. 

Ten opzichte van 6 jaar geleden is er nogal wat gewijzigd in de manier waarop wij kijken naar o.a. 
milieu, stikstof en natura 2000 gebieden. Wij missen in de afwegingen in uw besluit dat een Mileu 
Effect Rapportage (MER) wettelijk niet verplicht is, de afweging om al dan niet over te gaan tot een 
vrijwillige MER. 
Die mogelijkheid voor een MER heeft u (nog steeds) en dit zou, naar onze mening, een meer 
objectieve integrale afweging en besluitvorming ten goede komen. Tevens zou dat uw dubbelrol als 
initiatiefnemer en bevoegd gezag helpen bij het nemen van uw besluit. Dit zou ook het vertrouwen van 
de burgers in een betrouwbare plaatselijke overheid doen toenemen. Uw huidige stappenplan en de 
vaart hierin leveren volgens ons helaas het tegengestelde effect op.

Thans zien wij, na eerste vluchtige lezing van de 19 bijlagen diverse aannames en schattingen, deels 
op (voor ons thans) onbekende gronden, deels op oude (en wellicht verouderde) waarnemingen. Uw 
voortvarende aanpak heeft veel schijn van haastige spoed. En zoals het spreekwoord zegt….

Bij voorbaat dankend voor uw beantwoording

Met vriendelijke groet

Frank Pubben  
Raadslid D66


